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Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért késik?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Herczog
László miniszter úrhoz . A kérdésemre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A személyes gondoskodás igénybevételével kapcsolatos eljárásokban közreműködő
szakértőkre, szakértői szervekre vonatkozó részletes szabályokról szóló 340/2007 . (XII,15 . )
Korm. rendelet 9 . § (2) bekezdése alapján a városi jegyző által működtetett szakértői bizottság
a szakvéleményt 10.000,- Ft esetenkénti szakért ő i díj ellenében készíti el .

2009 . május hónaptól kezdődően Pápa Város Önkormányzatának Jegyzője által működtetett
Gondozási Szükségletet Vizsgáló Szakértői Bizottság által elvégzett vizsgálatok szakértő i
díj ának átutalása a mai napig nem történt meg annak ellenére, hogy a visszaigénylő lapokat
határidőben továbbítottuk.

Pápa város jegyzője 2009. június 16-án kelt levelében megkereste a Minisztériumot és kért e
arra vonatkozó tájékoztatásukat, hogy a szakért ői díjak összege miért nem került még
átutalásra, illetve várhatóan mikor fogják azt a Polgármesteri Hivatal részére folyósítani .

A Szociális és Munkaügyi Minisztérium Családi és Szociális Szolgáltatások Főosztályának
főosztályvezetőjének — Serafin Józsefnek — a 12267-112009-SZFÖ számú válaszlevelében a
gazdasági válságra hivatkozva azt a tájékoztatást adta, hogy a gondozási szükséglet vizsgála t
elvégzéséért járó szakért ői díjak utalásával kapcsolatos problémát ismerik, és minde n
erejükkel azon fáradoznak, hogy megoldást találjanak a fennálló helyzet kezelésére .

A Pápa városban működő Gondozási Szükségletet Vizsgáló Szakértői Bizottság 2009.
májusban 47 fő , 2009 . júniusban 32 fő gondozási szükségletének vizsgálatát végezte el, a
vizsgálat elvégzéséért járó 470 .000,- Ft, valamint 320 .000,- Ft (összesen : 790.000; Ft)
összegű szakértői díjak igénylése a hivatkozott Korm. rendelet melléklete szerinti adatlapon
határidőben megtörtént .
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2009. július hónapban ezidáig újabb 108 fő gondozási szükségletének vizsgálatá t
kezdeményezték a Bizottságnál, melyből 59 esetben az előadó szakértő kijelölése már
megtörtént, 49 esetben pedig ezt követően kerül sor a kijelölésére .

Pápa Város Önkormányzata Jegyzőjének illetékességi területén Pápa Váro s
Önkormányzatának Egyesített Szociális Intézménye, valamint a Pápai Többcélú Kistérség i
Társulás Munkaszervezete mellett e hónaptól az Alvinczi Péter Szeretetszolgálat - mint házi
segítségnyújtást végző szociális szolgáltató – is megkezdte működését. E tevékenységnek
köszönhetően, mint azt a fenti számok is jól mutatják, ugrásszer űen megnőtt a gondozási
szükséglet vizsgálata iránt benyújtott kérelmek száma, amely a következő hónapokban
várhatóan tovább fog emelkedni .

A benyújtott kérelmek számának nagyarányú emelkedése már nagy terhet ró a Bizottságra ,
illetve annak tagjaira, a vizsgálat elvégzéséért járó szakértői díjak utalásának elmaradás a
pedig tovább veszélyezteti a Bizottság működését, hiszen a kijelölt el őadó szakértő számára -
díjazásának hiánya mellett - a helyszíni vizsgálatok elvégzése kiadással is jár .

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérem, szíveskedjen választ adni a következő kérdésekre :

1. Az Ön álláspontja szerint a szakértői bizottság tagjai – a főosztályvezető úrhoz
hasonlóan a gazdasági válságra hivatkozva, a jogszabályi el ő írásokat figyelmen kívü l
hagyva –felfüggeszthetik e munkavégzésüket a szakértői díjak átutalásáig?

2. A gondozási szükséglet vizsgálatának szakértői díjának fedezetét milyen forrásból
kívánják biztosítani 2009 . második félévére vonatkozóan?

3. „Fáradozásaik” eredményeként mikor kerül sor az átutalásra?

Budapest, 2009. július 21 .

Dr. Kovács Zoltán

Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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